

Dagsorden og Referat bestyrelsesmøde d. 14 jan. 2025

Referent: Klaus Juhl Jensen

Fremmødte:

Bestyrelse: Klaus, Kristian Sohne, Lisa, Christina T,

Fodbold: Søren Kruse

Gymnastik: Dorrit, Christina Elisiussen

Badminton: Inge

Håndbold:

Afbud:

Punkt	Information	Handling + Ansvarlig
Fest-i-hal	Information om sidste års fest.	God fest, regnskabet er gjort op og der er et overskud på 26.000kr, som skal bruges på nye mål i hallen . (Søren Kruse har vist skaffet em gratis, via en fond DGI) Festudvalget evaluerer om det skal fortsætte fredag den 17 januar.
Kontaktoplysninger	Da mit telefonnummer lukkes, vil jeg gerne have det skiftet kontaktoplysninger på hjemmesiden. 23497175 og mail kljj@st70.dk De forskellige afdelinger kan også overveje at bruge fællesmails som kontakt i stedet for deres private?	Klaus tager fat i Lisa angående
Tilskudsregnskab og aktivitetsstøtte	Hvem vil have den bold. Man skal taste for hele foreningen	lokaletilskud: Der er vel kun gymnastik der har lejet eksterne lokaler, og vi håber Bente kan hjælpe os Aktivitetsstøtte: Christina T sætter sig ind i det. Ser om conventus kan gøre det.

Terminsprøver/hallukning	Hvad har vi glemt, plejer man ikke få en notifikation om halbookinger? Kan vi tilføje en fra hver afdeling der også informeres på foreningsportalen	Der er ikke nogen der har hørt noget, så vi er alle lidt forvirrede
Halbooking regninger	Vi har fået en rykker, skal den tilmeldes Betalingsservice?	Christina T.
Omkostningsgodtgørelse	Gaven der bliver ved med at give... Vi skal have det startet på en eller anden måde Andre vil gerne have det som frivillig ordning, og så får holdet/afdelingen pengene?	Det er en hold/træner beslutning, om man vil have omkostningsgodtgørelse eller man siger man bruger til tant og fjas. Men omkostningsgodtgørelsen er umiddelbart en del af kontingentet. og pengene tilfalder afdelingerne
Sponsorpengene	Hvad skal sponsorpengene bruges til, Vil det give mening at lave en ønskeliste, eller skal de enkelte afdelinger selv finde sponsorer til ting og sager de mangler	Det er en rigtig god ide at have en formål /ønskeliste. Har de forskellige afdelinger et "dyrt" ønske, kan man ansøge bestyrelsen. Penge til holdsæt/ture og enkelt udgifter kan/må man selv søge finde sponsorer til. Hovedsponsorerne vil stadig være på alle trøjer.
Hjemmeside	Lisa mangler billeder fra alle trænere,	De forskellige afdelinger skal sende en reminder
Generalforsamling	tid sted og format og punkter	Tid: 26 marts kl. 18:00 . Sted: Aulaen på skolen (Lisa) booket 1630-22 Mad: Madhuset i Trige kan de levere, ellers håndmadder fra Hinnerup (Kristian) Dagsorden Spisning Ønskeliste til investeringer Ny hal udvalg Klaus laver et forslag til dagsorden
Hjælp til socialt udsatte	Vil vi betale eventuel egenbetaling til stævner. etc?	Vi dækker indenfor rimelighedens grænser sådanne

		stævne udgifter for børn med fripas. Ordningen skal informeres om, måske ligge på hjemmesiden? Lisa
Ekstern træner	Er det muligt at ansætte en ekstern træner, og betale ham over kontingentet Der mangler trænere på nogle hold fra næste sæson.	Trin 1 er at prøve at kontakte DHF eller anden organisation for at undersøge om muligheden (Kristian S tjekker) Så tager vi en diskussion om vi vil. Men umiddelbart er vi en frivillig forening.... Skal vi genbesøge vores "arbejds kort for hold"
Rema sponsorat	Guld pakke (hovedsponsor), Oskar har snakket med ham, hvordan gør han	Klaus J kontakter Oskar D og viser ham folderen i drev. Kristian S og Lisa kommer med på mailen og tager fat i Rema 1000
Formular til børneattester	Oskar snakker om hjemmeside løsning, han kan også lave den, skal vi det	Det er der for mange der ikke vil med til Oskar og Klaus samler nvne ved alle hold og får det sendt ind
Online link til møder	Er der mulighed for oline link til møder?	nej, det kan vi ikke finde ud af.
Fællesskab Udvikler via DGI	Info om videresendelse af mail	Klaus deler mailen
Treklang		
Lotterier og andre indtægtskilder	Klaus får mange opkald, ignorer og glid af.	
Holdsport	Der er forespørgsler om holdsport i håndbold	Michael ser om minforening appen (conventus) kan lidt det samme.
Mobilepay	Skal aktiveres på hjemmesiden	Hermed gjort
kommende møder		
Regnskabsmøde	Onsdag den 29 januar kl 1930 i klublokalet.	
Næste bestyrelsesmøde	Onsdag den 26 februar kl 1830 i klublokalet	

Generalforsamling	Onsdag den 26 marts kl 18.00 i Aulaen	
Punkter fra sidst, der skal genbesøges:		

Møde 27 nov 2024			
Punkt	Informant	Handling	Ansvarlig
Information fra bestyrelse	Der har været en del forvirring om beslutninger osv. fra bestyrelsen da vi ikke har været gode nok til at informere om hvad vi arbejder med. Det gælder både dagsorden før møder og referater efter møder... Et er at det er tilgængeligt, men måske skal vi udsende "nyhedsmails"	Vi begynder at dele dagsorden, og det efterfølgende referat ud som kopi til de forskellige afdelinger. Samt det skal op på hjemmesiden så det er offentligt tilgængeligt	?
Sponsortryk	Vores tryk er for dyre ved sportdirect	Vi skal give +50kr pr tryk pga. farverne. Skal vi selv til at modtage "rent" tøj og selv sende til tryk? Lisa har f. eks. fundet en trykker, der koster et tryk 14kr. Lisa undersøger mulighederne og vender tilbage.	Lisa
Samkørsel af regnskab i Conventus	De forskellige afdelinger skal gerne til at lave regnskaber i conventus, således vi får fordelen i at kunne samkøre dem nemt og enkelt, vi skal bare have lavet en køreplan med hvordan vi bedst får det gjort	Den er strandet en lille smule, der har været meget andet godt at bruge tiden på. Christina T vil gerne samle regnskabet for 2024 i de respektive formater. Og så starter Alle afdelinger med at bogføre i conventos pr 1 januar 2025. Christina indkalder til et regnskabsmøde i Onsdag den 8 januar kl 1930	Christina T

Conventus ajourføring og oprydning	Er det ved at være tid til at lave en ægte oprydning i conventus, og få finde en der vil tage den tjans	Klaus prøver at kontakte Lars, om han har lyst til at rydde op i dobbeltgængere. Har han måske også lyst til at undersøge og oprette de forskellige skabeloner.	Klaus
Nøglebrikker og klublokale	status og fremtiden	Der er ganske langsomt ved at komme styr på brikkerne. Lisa er i samarbejde med Peter (skolen) ved at opdatere brikker, og på et tidspunkt vil Lisa sende en mail ud at alle brikker der ikke er blevet godkendt, vil blive lukket.	Lisa
	Nyt inventar til klublokalet	Hvad er vores råderet i klublokalet, kan vi få lov at opdatere klublokalet. Lisa prøver at undersøge mulighederne	Lisa
Adgang til foreningsportalen	Der er lidt forvirring op brugernavne og adgangskoder, vi kigger på en løsning	Der er lidt bruger forvirring om bruger login, Der har også været lidt rod med hvilket CVR nummer der er søgt støtte på. Det er vist løst...	???
Opdatere treklang	Vi har vidst glemt at informere Treklang om sammenlægningen, skal der laves en artikel i samme ombæring?	Klaus skriver til Treklang med opdatering af lister.	Klaus
Treklang ruter	nye ruter, prisforhandling, guide til hvad der skal gøres og allerværst, nyt omdelings start sted på sigt, Morten Larsen som har været tovholder på Treklang i mange år, har nævnt at vi gerne må begynde at kigge på et nyt sted til at modtage og sortere/klargøre ruter	Klaus laver en treklangsansvarlig tjekliste.	Klaus
Facebook mail	Er oprettet, men ikke taget i brug ST70 har ikke facebook hovedside Fodbold, håndbold og gymnastik har en. Badminton mangler en, Lisa opretter en. De 5 grupper skal kædes sammen.	Lisa opretter de 2 manglende grupper, og kæder de 5 sider sammen.	Lisa
Hjemmeside mail	Er oprettet men ikke taget i brug.	???	???
Børneattester	Den hænger på Klaus, får indhentet dem han har oplysninger på og en diskussion	Er der en bedre løsning end papir og blyant,	Oskar, Klaus

	om en bedre fremgangsmåde fremadrettet	Lav et ark i excel ark i E-boks. Klaus og Oskar laver et skema og en procedure.	
Banko	Banko er åbenbart og meget glædeligt en del af ST70.... Der er også en del kontanter der skal sættes ind på konto, og de skal have en kvittering	Kristian bestiller et kort, og så sætter vi pengene ind.	Kristian
Flytning af medlemmer/indbetalinger og deslige	Husk at overflytninger/indbetalinger/trækninger mellem forskellige afdelinger gerne skal være afklaret med de respektive afdelinger således at alle er informerede og enige.	Der skal laves en fast procedure for, -Aktivitetsstøtte -fritidspas. hvor ofte der skal overføres penge til de forskellige afdelinger. Skal det være kassereren i HB, eller kan de enkelte kasserer kunne flytte pengene uafhængigt. Christina T kigger ind i det med support Nick	Christina T + Nick
Afregning til de forskellige afdelinger	Hvordan laver vi et godt og nemt pengeflow fra hovedbestyrelsens indbetalinger og ud til de respektive afdelinger	Se overstående punkt	Christina T + Nick
Mobilepay og conventus	Der har været urimeligt mange henvendelser på alternativer til dankortet,	Vi har begge dele, Kristian kontakter Conventus og får dem kædet sammen, så vil man fremadrettet kunne betale kontingenter med MP	Kristian
Sponsorprogram	Mega lækkert sponsor program er blevet lanceret, en kort intro til det.	Der er lavet et samlet sponsoraftale skabelon. Den dækker forhåbentlig alle vores behov. både på holdniveau og hele klubben Alle dokumenter er inde på fællesdrevet i sponsormappen. Oskar tager fat i Rema1000 da de mangler. Kan vi lave en liste med gældende aftaler?	Oskar
Godtgørelse til trænere og gratis kontingenter	Der er lidt almen forvirring om hvor vi står på dette punkt, Herunder er hvad der blev besluttet på mødet i maj: <u><i>Fra 13 år og opefter:</i></u> - 1985 kr. pr hold	Da bestyrelsen ikke har informeret godt nok om de nyeste tiltag om omkostningsgodtgørelse, er der ikke blevet tilrettet kontingenter til denne sæson i de forskellige afdelinger. Det er noget hovedkassen må betale for indeværende sæson.	

	<ul style="list-style-type: none"> - 1 gratis kontingent til et barn/voksen i den respektive afdeling. - Maksimal 6000kr. - Definitionen af et hold er minimum 10 betalende deltagere med træning mindst en gang om ugen. - <p><u>Under 13 år:</u> 1000 kr. pr sæson/år Pengene overføres med bankoverførsel.</p>	<p>Fra næste sæson skal de enkelte afdelinger inkludere omkostningsgodtgørelsen i kontingentet.</p> <p>Umiddelbart er der en fast mængde omkostningsgodtgørelse pr hold, som man så må fordele.</p> <p>Der skal laves en retningslinje for de store hold (og mange trænere) punkt på et andet møde</p> <p>Omkostningsgodtgørelsen er tilføjet i midter kolonnen</p>	
Skat	Gymnastik har en lønnet person til at gøre rent på søndergården, men et eller andet er gået i kludder således at vi ikke kan have ansatte ved skiftet .		
Ny hal	Der var nogle til et fodboldmøde		
Fest i hal			
Bank	Modtager enorme mængder post om indbetalinger, er det nødvendigt?	Kristian tjekker.	Kristian
CVR numre fra tidligere	Går man på virk.dk er der stadig aktive cvr numre, skal vi prøve at få dem stoppet.	Klaus tager fat i de der er kontakter på virk.dk	Klaus
Rengøring af hal og sale	Der er meget beskidt i hallen	Vi opfordrer til at sende klager til Sport og fritid, Efter sidste generalforsamling ble	
Hal adgang, kontakt, klager	Der skal findes en der vil overtage kontakten med mellem skole og hallen, pt har Lisa den, fra nu af. Lisa afslutter nøglebrikkerne	Kristian S , og Michael W , bliver opdateret af Lisa og vil prøve at tage over	
Booking af hal 2025	Være opmærksom på at hallen skal bookes, bookingen åbner i december.		
Treklang omdeling næste år	Fordelingen er lavet, og bliver delt. 2025: 14 februar - Gymnastik 11 april - Håndbold 13 juni - Fodbold 22 august - Fodbold 10 oktober - Badminton	Klaus sender næste års plan ud med referatet. Fordelingen er lavet ud fra tanken om hvornår de forskellige afdelinger har/er aktive	Klaus

28 November - **Håndbold**

Der er lavet en treklang mappe i fællesdrevet, med en guide.
Der er lige opdateret ruter, så der kan være lidt indkøring....

Treklang og Sogneblad

Produktionsplan 2025

Deadline for at indsende materiale	Redaktionsmøde	Trykkeriet	Levering i Trige (torsdag)	Uddeling (fredag)
Nr. 137 / 49 16.01. <i>(Reminder ca. 09.01.)</i>	20.01.	06.02.	13.02.	14.02.
Nr. 138 / 50 20.03. <i>(Reminder ca. 13.03.)</i>	24.03.	03.04.	10.04.	11.04.
Nr. 139 / 51 15.05. <i>(Reminder ca. 08.05.)</i>	19.05.	03.06.	12.06.	13.06.
Nr. 140 / 52 28.07. <i>(Reminder ca. 21.07.)</i>	31.07.	14.08.	21.08.	22.08.
Nr. 141 / 53 18.09. <i>(Reminder ca. 11.09.)</i>	22.09.	02.10.	09.10.	10.10.
Nr. 142 / 54 06.11. <i>(Reminder ca. 30.10.)</i>	10.11.	20.11.	27.11.	28.11.

Næste møde	15 januar 2025 kl 18.30 i klublokalet		
Regnskabsmøde	8 januar 2025 kl 19.30 i klublokalet		